


Szanowny Panie Profesorze,

w związku z przygotowywaną materiałem prasowym dotyczącym m.in. inwestycji prowadzonej przez spółkę D.J.T. w Puszczy Noteckiej, jak również
pana udziału w realizacji ww. przedsięwzięcia, zwracam się z uprzejmą prośbą o odpowiedź na poniższe pytania. Z uwagi na zaplanowaną publikację
artykułu prosimy o udzielenie odpowiedzi do wtorku 18 czerwca 2024 r. do godz. 9.00.

Pytania do prof. Piotra Tryjanowskiego:

1. Kiedy i w jakich okolicznościach poznał pan p. Pawła N ? Jak często utrzymują panowie kontakt? Czy spotykają się panowie prywatnie?
Kiedy ostatni raz pan z nim rozmawiał?

2. Kiedy i w jakich okolicznościach poznał pan p. Dymitra N ? Jak często utrzymują panowie kontakt? Czy spotykają się panowie
prywatnie? Kiedy ostatni raz pan z nim rozmawiał?

3. Kiedy i w jakich okolicznościach poznał pan. p. Pawła Potoczka? Jak często utrzymują panowie kontakt? Czy spotykają się panowie prywatnie?
Kiedy ostatni raz pan z nim rozmawiał?

4. Kiedy i w jakich okolicznościach poznał pan prof. Andrzeja Bereszyńskiego? W jakich relacjach panowie pozostają? Kiedy ostatni raz pan z nim
rozmawiał? Czy kiedykolwiek konsultował pan z nim kwestię sprzedaży stacji terenowej w Stobnicy przez Uniwersytet Przyrodniczy w
Poznaniu (UPP)? 

5. Kiedy i w jakich okolicznościach został pan pracownikiem UPP? Co motywowało pana, aby kandydować na kierownika Instytutu Zoologii UPP?
6. Czy prawdą jest, że od początku pana pracy na UPP zakładał pan, że między panem a prof. Andrzejem Bereszyńskim może dochodzić do

jakichś konfliktów lub nieporozumień? Jeśli tak, dlaczego i na czym miałyby one polegać? Czy faktycznie do takich konfliktów lub
nieporozumień dochodziło? Jeśli tak, kiedy i na czym one polegały?

7. Jaki był pana plan wobec stacji terenowej UPP w Stobnicy, gdy zostawał pan kierownikiem Instytutu Zoologii? Jakie działania pan podjął
wobec ww. stacji? Jakie działania podjął pan wobec zwierząt znajdujących się na terenie ww. stacji? Czy prawdą jest, że nie widział pan sensu
w dalszym istnieniu ww. stacji?

8. Na czym polegał pana udział w zamknięciu i sprzedaży ww. stacji? Czy proponował pan lub zachęcał pan władze spółki D.J.T. do zakupu
terenów należących do UPP? Czy brał pan udział w negocjacjach pomiędzy władzami spółki D.J.T. a władzami UPP? Jeśli tak, kiedy i na jakich
zasadach?

9. Jak wynika z zeznań znajdujących się w aktach sprawy, to Paweł N  poprosił pana o sporządzenie dokumentów w sprawie inwestycji w
Puszczy Noteckiej (znanej powszechnie jako zamek w Stobnicy). Czy to prawda? Kiedy i w jakich okolicznościach miało to miejsce? Dlaczego
przyjął pan tę propozycję? Jakie dokumenty pan współtworzył? Jaka była pana rola w ich przygotowywaniu?

10. Czy pana zdaniem prognozy i raporty, które współtworzył pan w ramach inwestycji prowadzonej przez spółkę D.J.T, są kompletne oraz
całościowo i poprawnie opisują kwestię oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko?

11. Jak wynika z dokumentów zgromadzonych w sprawie, przez wiele lat przygotowywał pan ekspertyzy środowiskowe korzystne dla inwestora, a
jednocześnie odpowiadał za kierowanie stacją terenową, którą uczelnia sprzedała ww. inwestorowi. Następnie zasiadł pan w radzie fundacji
Fauna Polski, której fundatorem został inwestor. Czy nie uważa pan, że w sprawie z pana udziałem mogło dojść do konfliktu interesów?

12. Na czym polega pana praca jako członka rady fundacji Fauna Polski? Czym się pan zajmuje? Jak często bywa pan na terenie dawnej stacji
terenowej UPP? Co pan tam robi i w jakim charakterze? 

13. Czy kiedykolwiek zawierał pan jakiekolwiek umowy ze spółką D.J.T.? Jeśli tak, kiedy i czego dotyczyły?
14. Czy kiedykolwiek zawierał pan jakiekolwiek umowy z p. Pawłem N , Marią N , Dymitrem N  lub Tymoteuszem N ?

Jeśli tak, kiedy i czego dotyczyły?
15. Czy kiedykolwiek zawierał pan jakiekolwiek umowy ze spółką Atestilo A38? Jeśli tak, kiedy i czego dotyczyły?
16. Czy kiedykolwiek zawierał pan jakiekolwiek umowy z p. Pawłem Potoczkiem? Jeśli tak, kiedy i czego dotyczyły?
17. Czy kiedykolwiek otrzymywał pan wynagrodzenie za realizowanie usług dla inwestora lub zasiadanie w fundacji Fauna Polski? Jeśli tak, kiedy,

za co i w jakiej wysokości?
18. Czy ma pan świadomość, że pana książki sprzedawane są w sklepie na terenie ścieżki edukacyjnej przy zamku w Stobnicy? Czy brał pan

udział w jakichkolwiek uzgodnieniach w tej kwestii? Jeśli tak, na czym te uzgodnienia polegały? Czy jest to forma wynagrodzenia za pana
pracę związaną z realizowaniem usług dla inwestora lub zasiadaniem w fundacji Fauna Polski?

 
Z góry bardzo dziękuję za odpowiedź.
 
Łączę wyrazy szacunku
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